

MBSA gempur Sungai Buloh

Premis pusat judi diserbu penguat kuasa dalam operasi bersepadu

Oleh KHAIRIL ANWAR
MOHD AMIN

SHAH ALAM



MOHD RASHIDI

Bandar Baru Sungai Buloh di sini sekali lagi digempur dengan serbuan berterusan pelbagai agensi penguatkuasaan undang-undang termasuk Majlis Bandaraya Shah Alam (MBSA) dengan sejumlah 19 premis disita dalam satu operasi bersepadu semalam.

Serbuan pelbagai agensi penguat kuasa undang-undang itu adalah susulan video tular pendedahan kegiatan kedai judi haram dan penjualan rokok seludup yang didakwa beroperasi di sekitar kawasan itu oleh seorang peniaga burger yang dikenali sebagai Asri Janggut.

Lebih mengejutkan, sebuah premis yang dipercayai dijadikan pusat judi dalam talian yang berselindung di sebalik

premis pusat snuker adalah antara premis yang diambil tindakan, sekali gus membuktikan aktiviti kedai judi haram sebagaimana didedahkan seorang peniaga burger sebelum ini ada kebenarannya.

Sepanjang operasi bermula jam 10 pagi itu, petugas MBSA turut merampas semua perabot dan memotong bekalan elektrik serta air dengan bantuan petugas Tenaga Nasional Berhad (TNB) dan Air Selangor.

Bagaimanapun, peralatan penting untuk kegiatan judi termasuk komputer tidak ditemui, dengan hanya kerusi dan meja ditinggalkan.

Timbalan Datuk Bandar Shah Alam, Mohd Rashidi Roslan berkata, tindakan sita terhadap premis berkenaan dibuat selepas ia didapati menjalankan perniagaan tanpa kebenaran.

“Sebanyak 25 premis perniagaan tanpa lesen yang diusahakan oleh warga tempatan telah diambil tindakan sejak awal tahun ini.

“Dalam tempoh sama, sebanyak 19 premis perniagaan tanpa lesen yang dikendalikan oleh warga asing di kawasan Bandar Baru Sungai Buloh telah disita.

“Operasi pada hari ini (semalam) juga dijalankan terhadap premis perniagaan serta gerai-gerai atas kesalahan sama termasuk gerai tanpa lesen yang beroperasi di bahu jalan sehingga mengakibatkan kesesakan lalu lintas,” katanya pada sidang akhbar selepas satu operasi ber-



MBSA menyita peralatan di premis judi pada operasi bersepadu untuk membanteras penaja dan peniaga tanpa kebenaran berikutan tular isu judi haram di sekitar Bandar Baru Sungai Buloh semalam.

sepadu bersama agensi penguat kuasa kerajaan di sini semalam.

Seramai 230 petugas MBSA, Polis Diraja Malaysia (PDRM), Jabatan Imigresen, Jabatan Kastam, Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia (SPRM), TNB dan Air Selangor terlibat dalam operasi bersepadu itu.

Mohd Rashidi berkata, MBSA telah mengeluarkan 101 notis ke atas premis di sekitar Bandar Baru Sungai Buloh yang membina struktur tambahan tanpa kebenaran pihak berkuasa tempatan.

Menurutnya, notis itu dikeluarkan kelmarin mengikut Akta Jalan, Parit dan Bangunan 1974 (Akta 133).

“Kita mendapati premis se-

perti kilang, restoran serta rumah kedai yang telah membina pelindung matahari, dinding, binaan lantai dan struktur tambahan lain tanpa kebenaran MBSA,” katanya.

Dalam perkembangan berasingan, MBSA pernah menawarkan tapak penaja sementara di Jalan 1A/3 di sini kepada individu yang menularkan video berkaitan isu di Sungai Buloh.

“Namun beliau telah menolak pelawaan yang diberikan oleh pihak MBSA dan meneruskan perniagaan di bahu jalan yang telah menimbulkan isu keselamatan dan lalu lintas sehingga tindakan diambil ke atas gerai itu,” katanya.



Penguat kuasa MBSA memecahkan premis yang dijadikan kedai judi haram semalam.

Empat penguat kuasa MBSA direman

PUTRAJAYA - Empat penguat kuasa Majlis Bandaraya Shah Alam (MBSA) dan penjual rokok seludup warga Indonesia direman tujuh hari selepas dipercayai mengutip dan menerima rasuah secara bulanan bagi melindungi premis perniagaan tanpa lesen di sekitar kawasan tersebut.

Perintah tahanan reman itu dikeluarkan oleh Majistret Shah Wira Abdul Halim selepas membenarkan permohonan Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia (SPRM).

Siasatan dilakukan mengikut Seksyen 17(a) Akta SPRM 2009 atas dakwaan rasuah.

Pegawai penguat kuasa MBSA yang berusia dalam lingkungan 41 hingga 45 tahun itu dan peniaga Aceh berusia 44 tahun diberkas SPRM dalam operasi di sekitar Sungai Buloh kelmarin.

Menurut sumber, peniaga Aceh itu tidak mempunyai sebarang dokumen yang sah dipercayai telah berniaga sejak tahun 2019 dan dikatakan telah membayar wang rasuah sebanyak RM300 sebulan kepada penguat kuasa bagi mengelakkan sebarang tindakan.

“Penguat kuasa yang ditahan dipercayai menerima rasuah antara RM300 hingga RM3,500 sebulan bagi sebuah premis perniagaan,” katanya.